
 
 

 
Glostrup Boligselskab 

Granskoven - Afdeling 30 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d. 01.05.2024. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 

Tilstede: Sten, Svend-Erik, Heidi og Ninett 
Afbud:  

 

• Godkendelse af dagsorden 
                                                                        

• Aktivitetsliste 
 

• Udskiftning af sti Granskoven nr. 65-77 ved parkeringspladsen 
Der vil blive lavet en ny og bredere sti i den nærmeste fremtid. 

 
• Soldaterskure 

Der vil blive lavet 5 nye skure i år. Arbejdet påbegyndes i uge 20/21 og 
varer 5 dage frem, alt efter vejrforhold. 

 
• Tag rens 

Vi afventer et tilbud. 
 

• Solceller/Hvissingenet 

Der kommer forhåbentlig en afklaring inden sommer. 
 

• Nye skilte og oversigtstavler 
Rettelse: Dette kommer ikke særskilt op på et afd. møde, da det er en del 

af den almene vedligeholdelse af afdelingen. 
Det vil derfor blive lagt ind i PPV planen for 2025. 

 
• Rens og udbedring af tagrender 

Vi har modtaget rapporten hvor i der står at vores tagrender er i fin 
stand. Dette er vi ikke enige i, da vi oplever flere steder hvor tagrenderne 

er utætte, hvor vandet løber ud over, hvor tagrenderne hælder modsat 
nedløbsrørene osv. 

Dette er vi selvfølgelig gået videre med. 
 

• Træværk/overdækning 

Vi afventer et tilbud. 
 

• Borde/bænkesæt 
Fugesandet har nu sat sig og bænkene er på plads. 

 
 

 



• Ny P-plads ved Egeskoven 
Vi er i gang med at undersøge om der kan etableres flere p-pladser ved 

Egeskoven. Der vil komme mere nyt når den har været oppe og vende på 
kommunen. 

 
• Træer ved 45-63 + 139-147 

Johnny og kommunen er rykket for svar. Jesper er samtidig i løbende 
dialog med beboeren som har henvendt sig vedr. dette problem. 

 
• DKTV/samt ødelagt flisebelægning                                                 

Arbejdet er i fuld gang. 
 

• Markvandring 

• Julebelysning 
Vi savner lidt mere varme og hygge i vintertiden, og vi er derfor ved at 

kigge på mulighederne for julebelysning på de små træer ved vores p-
pladser. 

Ligeledes kigges der på ny belysning til vores to vanlige juletræer, da de 

gamle desværre ikke kunne holde til mere. 
 

• Ny beplantning  
Vi har modtaget de nye kanter til bedene, og afventer nu færdiggørelsen 

af de 6 bede ved babylegepladsen. 
                                                                                             

• Helhedsplan 
Vi har møde med Per og Johnny fra GB d. 2. maj kl. 15.30. 

Vi håber at vi kan komme med lidt mere nyt i næste referat. 
 

• Opfølgning af sager 

• Færdselstavle på vejen mellem 365 og Granskoven 
Vi har modtaget resultatet af målingen, og det viser sig at det kun er 1% 

som kører for stærkt, og kommunen vil derfor ikke gøre yderligere. 

Kommunen har dog gang i en trafiksikkerhedsplan omkring 
hastighedsdæmpende tiltag, og det er ikke utænkeligt at Granskoven 

kommer med ind under denne. 
 

• Udvalg 

• Biodiversitet og vild med vilje på Petanguebanen 
Arbejdet er udført. 

Der er placeret stammer og grene fra fældede træer i området, som er 
skruet sammen så børnene kan lege og klatre. 

Der er også sået markblomster, så vi får lidt flot at kigge på. 
Der skal lyde et stort tak til teamet som har udført dette flotte stykke 

arbejde. 
 

 

 
 

 



• Sammenholdsmøde (tryghedsmøde) 17.04.2024 
Vi snakkede om på mødet, at ordet tryghedsmøde skulle ændres, da dette 

måske kunne skabe en utryghed hos nogen, og dette er der bestemt ingen 
grund til.  

Disse møder blev sat i værk på tværs af afdelingerne i Hvissinge grundet flere 
årsager, såsom afbrændinger i børnehaven og områderne omkring, store 

forsamlinger ved coop365, udfordringer omkring skolen og i Hvissinge, samt 
salg af euforiserende stoffer. 

Til mødet deltog Varmeværket, SSP, Politi, GB og bestyrelsesmedlemmer fra 
Hvissinge. 

Det blev hurtigt slået fast at vi generelt bor i et roligt og trygt område, men at 
der også er nogle problemer som vi sammen vil prøve at komme til livs. 

Der er en masse frivillige som har dannet Natteravnene her i Hvissinge, og som 
fremover vil kunne ses i området.  

Vi vil på tværs af afdelingerne samarbejde og udveksle eventuelle oplevelser 

og erfaringer, samt holde hinanden opdateret. 
Vi vil ligeledes holde et opfølgende møde til August, dog uden Varmeværket, 

SSP og politi, da dette ikke ses som værende nødvendigt. 
Politiet opfordrer alle beboere til at lave en anmeldelse når og hvis de 

observerer noget mistænkeligt el ulovligt, dette kan gøres ved at ringe 114. 
 

• Nyt fra formanden 
 

• Økonomistatus 
 

• Evt.  
 

 


